
 

Beszámoló a Bodajki Értéktár Bizottság munkájáról 

 

 

Tisztelt Polgármester Úr! 

 

A Bodajki Értéktár Bizottság a 2020. évben a március közepe óta tartó koronavírus-járványra 

és az annak kapcsán előbb tavasszal, majd ősszel elrendelt országos korlátozásokra tekintettel 

nem tartott személyes jelenléttel járó ülést. A Bizottságnak halaszthatatlan feladata nem volt, 

és tavasszal még úgy gondoltuk, hogy ősszel folytathatjuk a munkát. Sajnos a helyzet másként 

alakult, így csupán olyan munkát tudtunk 2020. év második félévében elvégezni, ami az 

elektronikus kapcsolattartáson keresztül is kivitelezhető volt. Régi elmaradásunk a Települési 

Értéktárba 2017-ben felvett "Fülöp Attila haditechnikai gyűjteménye" anyagának előkészítése 

a Fejér Megyei Értéktárba való felterjesztéshez. Ez az anyag az ősz folyamán végleges formát 

nyert, a Bizottság tagjai pedig levélben többséggel megszavazták azt. Sajnos a felterjesztéshez 

ez nem volt elegendő, személyes ülésen kell döntést hoznunk, amit a következő adandó 

alkalommal meg is fogunk tenni.  

 

Tisztelettel kérem Polgármester Urat az Értéktár Bizottság 2020. évi munkájáról – illetve a 

jelen helyzetre való tekintettel ülésünk elmaradásának indoklásáról – szóló beszámolónk 

elfogadására. 

 

 

Bodajk, 2021. január 10. 

 

 

       

        Dreska Gábor s. k. 
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